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Els dos darrers presidents del club no van assistir a Tassemblea 

El Lloret va presentar un dèfioit que 
supera els 23 milions de pessetes 

Els socis no van acceptar que el sponsor reclamés a més 1.153.317 pessetes 

J O A N HEREDIA/ 
corresponsal 

Uoret de Mar.- Els pocs socis 
que van assistir a l'assemblea del 
CF Lloret (66 dels 850 que té l'enti
tat) es van adonar, a la f i , del dèficit 
real del club, que és superior als 
vint-i-tres milions de pessetes. La 
no assistència dels dos últims presi
dents, Joan Abellàn i Joan Aceíïa, 
va ser motiu de lamentació per part 
dels socis, que no els van poder 
exigir cap mena de responsabilitats 
d'aquest trasbals econòmic, que 
deixa el club en una situació força 
preocupant. El presidenciable Nica-
nor Vara —va dirigir ell l'assemblea 
en no haver-hi junta directiva— ja 
va presentar oficialment la seva 
candidatura per fer-se amb les reg
nes de l'entitat, i possiblement el 
dia 24 de juliol ja serà nomenat 
oficialment nou president del CF 
Lloret. 

Un dèf ic i t monst ruós 

Els més pessimistes apostaven 
que els números vermells del Lloret 
girarien al voltant dels 15 o 20 mi
lions de pessetes, però al final 
aquestes xifres van ser superades 
àmpliament i el dèficit exacte puja 
fins als 23.529.101 pessetes, la qual 
cosa vol dir que els 8.832.843 pes
setes que es van presentar com a 
deute del Lloret a l'assemblea ante
rior podien ser una simple disfressa 
per amagar el dèficit real de l'enti
tat, que s'ha acabat disparant. 

Una nota del sponsor, l'hotel 
Don Juan, presentada al club un dia 
abans de l'assemblea, va ser dura
ment criticada pels socis en el de
curs de la reunió, quan se'ls va fer 
saber que aquesta firma reclamava 
1.153.317 pessetes en concepte de 
menjars, roba esportiva, factures 
de gestoria pel tema del bingo i 
despeses diverses. Els socis no van 
acceptar aquesta factura que l'ho
tel Don Juan es va treure de la 
màniga, i van rebutjar-la amb 51 

El dèficit del Lloret va superar els 23 milions de pessetes. (Foto MARÇAL MOLAS). 

vots en contra, 7 a favor i 8 
abstencions. 

L'Ajuntament està estudiant ac
tualment els números del passat 
torneig internacional juvenil, del 
qual ningú no sap hores d'ara les 
pèrdues que ha ocasionat. L'altre 
tema calent de l'assemblea va ser el 
del bingo, ja que l'empresa que el 
regenta —Lloretjoc, s.a.— ha dei
xat de pagar els 3.600.000 pessetes 
i ara només n'abona 3.000.000. La 
rebaixa de més de mig milió de 
pessetes, considerada d' incom
prensible dins el CF Lloret, obeeix a 
un nou contracte que ningú no Sap 
qui ha firmat. 

Durant l'assemblea es va parlar 
de la nefasta temporada del primer 
equip del Lloret, que l'any vinent 
jugarà a Primera catalana, i J'anèc-

dota va estar en el primer punt de 
l'ordre del dia (lectura i aprovació 
de Tacta anterior), que no es va 
poder aprovar perquè la cinta en la 
qual s'havia enregistrat l'última as
semblea'va desaparèixer i.ningú no. 
sap on és. 

Nicanor Vara, endavant 

Tot i que els números presentats 
espanten a qualsevol, Nicanor Vara, 
va mostrar-se tant o més predispo
sat que dies enrera a ser el nou 
president del Lloret, i eri el decurs 
de l'assemblea va presentar la seva 
candidatura. També va quedar 
constituïda la junta electoral, que 
estarà formada pels socis Antoni 
Sagaró (president), Juan Reina (se
cretari) i Antonio. Pérez, Antonio 

Ribas i Sebastiàn Rornero (vocals). 
Nicanor Vara va dir que «els socis 
es mereixen un 10, i el fe t que 
m'hagin expressat la seva solida
ritat i els seus desigs de col. labo; 
ració m'ha donat més forces. El 
meu object iu és fer un pressu
post d'uns 18 mil ions de pessetes 
(el de l'any passat era de 33), dels 
quals quinze serveixin per totes 
les despeses del club i els altres 
tres, per anar reduint de mica en 
mica el deute tota l de l 'entitat». 
Vara va deixar constància que «el 
dèfici t és la cosa que més em 
preocupa. L'equip? Vull fer-lo 
amb gent de casa i vull estar 
novament a Tercera tan aviat 
com sigui possible, però si no ho 
aconseguim aquesta temporada, 
ho farem la vinent». 

C l o e n d a d e la f e s t a a n u a l d e l a P e n y a Dob le S e t . EI tradicional sopar de germanor va clausurar la 52a. festa anual de la Penya Doble Set. En el 
transcurs d'aquesta celebració han tingut lloc diferents partits inclosos dintre de la setmana esportiva de la penya. Com ja és tradicional, el sopar de 
germanor va servir per fer la imposició de-distincions de la penya a aquelles persones que més han treballat en favor d'una entitat que es preocupa de 
l'esport de base. Enguany, les ensenyes d'or varen ser per a Josep Bosch i Esparch, imposades pel president de la Diputació de Girona, Josep Arnau; 
Jaume Curbet i Boj, a qui les va entregar Joaquim Portell, president honorari de la Penya Doble Set, i Feliu Suner i Grillo, que les va rebre de mans del 
president de la Penya Doble Set, Manel Lladó. Joan Sitjes, Joan Pluma i Joan Pujolràs també van entregar tres ensenyes de plata a Santi Carreras i 
Donat, Josep Maria Piferrer i Silvestre i Joan Alabau i Caixàs. A més a més es va fer entrega d'una fotografià recordatori a Miquel Garcia i Quim Bonet,' 
que recull la seva presència en equips gironins de futbol. En el capítol de parlaments, Jaume Curbet va agrair la distinció en nom dels premiats. També va 
parlar el president de la Penya Doble Set, Manel Uadó, que va fer entrega al nostre company Narcís Planas d'un record. Joan Pluma, regidor de 
l'Ajuntament de Girona, va excusar l'absència de l'alcalde de Girona i va lloar la bona tasca que porta a terme la Penya Doble Set. L'acte, el va tancar el 
president de la Diputació de Girona, Josep Arnau, que va encoratjar els directius de la penya a continuar treballant en favor de l'esport i de Girona, al 
mateix temps que va fer esment de la importància que ha tingut la penya en la utilització del camp de futbol del Puig d'en Roca. La festa, la va amenitzar 
Guillermo Montenegro i el seu orgue electrònic. A les fotografies de Machuca podem veure el moment de la imposició de l'ensenya d'or de la penya a 
Josep Bosch, Jaume Curbet i Feliu Suner. 

Antonio Callizo no 
continuarà coma 
president de l'Aro 

PERE PLANAS 
Castell d 'Aro.- Sembla que 

per Castell d'Aro corren aires de 
canvi. Antonio Callizo, presi
dent de l'entitat,- no continuarà 
la propera temporada dirigint les 
regnes del club esportiu, que 
aquesta temporada ha militat a 
Primera Regional. El cert és que 
la tasca portada a terme durant 
quatre anys pel president de 
l'Aro ha estat realment positiva, 
ja que s'ha incrementat el nom
bre d'equips de futbol base, 
s'han condicionat les instal.laci-
ons dels camp de futbol i a més 
s'ha pujat l'equip de Segona Re
gional a Primera. 

De totes maneres, com el ma
teix president argumentava, 
«crec que en el mon del fu tbo l 
a vegades les coses no són 
prou clares, i per tan t en 
aquests moments jo deixaré 
el c lub força bé, encara que 
se'm deuen una sèrie de di
ners, i f ins que no em paguin 
jo no em moc d'aquí. De totes 
maneres, el 31 de ju l io l convo
caré una assemblea, amb un 
únic punt del dia que serà la 
configuració d'una nova junta 
i l ' e l e c c i ó d ' u n n o u 
president». 

El Sàbat ja té 
pràcticament 
uKimadalaseva 
plantilla 

Girona.- De cara a la propera 
temporada, el Sàbat de Primera 
Regional ja té pràcticament ulti-
mada la seva plantilla. Narcís 
Ayala serà el tècnic que es farà 
càrrec de la plantilla, que serà la 
mateixa que la temporada pas: 
sadà, amb l'excepció d'una sè
rie de jugadors, com Germàn i 
Ito, que han anat al Vidreres, 
però amb la incorporació de Fer-
reiro I, que aquesta temporada 
ha militat en el Girona B, i que 
amb tota probabilitat s'incorpo
rarà a la disciplina de l'equip. 

Paco Osuna és conscient del 
fet que «la plantilla està força 
compensada, encara que fal
ten alguns petits retocs que 
es faran en les properes set
manes. No gaires, ja que la 
base de l'equip ja està més 
que formada, i la veritat és 
que el que nosaltres volem és 
reforçar els punts clau»! 

D'altra banda, cal dir que la 
setmana passada es va celebrar 
l'assemblea de socis i compro
missaris, i que va ser múlt positi
va, ja que el superàvit presentat 
p'el club va ser de prop de 
900.000 pessetes, encara que, 
segons deia Osuna, «si s'ha 
aconseguit això, és entre al
tres raons perquè la junta ha 
treballat mol t for t durant tota 
la temporada». 

Josep Amaya, 
elegKnou 
president del 
Caldes 

Caldes de Malavella.- Final
ment, tot s'ha solucionat a Cal
des. Josep Amaya, després 
d'una renyida votació amb Lluís 
López, va sortir elegit com a nou 
president de l'entitat de Caldes. 
El que són les coses del futbol. 
Hi ha equips que no tenen ni 
president i n'hi ha, com en el cas 
del Caldes, als quals fins i tot els 
en sobren. Ara, doncs, l'objec-
tiu prioritari de l'entitat és bus
car jugadors per configurar un 
equip que tingui possibilitats a la 
Segona Regional. 
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